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Tour Code: TPH

Thailand
泰国

4D3N

体验普吉岛
EXPERIENCES PHUKET

行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.



SCHEDULE TOURIST ATTRACTIONS:

Disclaimer: Due to Covid-19 travel restrictions, local / religious festivals, public holidays, weather condition, transport technical issue, acts of nature, Golden Destinations 
reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic a�ected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

PHUKET

 Ma Doo Bua Café - is a cafe and restaurant whose sole purpose is to provide
an irresistible background to the new generation of selfie lovers and
Instagrammers. The main catch is an artificial lake covered with those unusual
giant circular floating leaves called Victoria Amazonica, a species of flowering
plant, the largest of the Nymphaeaceae family of giant water lilies. Ma Doo Bua
is located on the east side of the popular Bang Tao Beach. Around the lake,
traditional Thai wooden houses with pointy roofs add a beautiful red touch to the
photos, quite a striking background when the sky is blue. A long pier allows the
selfie ‘models’ to walk away from the busy restaurant and pretend to be in a
local village.

 Old Town Phuket - one of the oldest cities with a long history in Thailand.
This old town used to be the important port of the west of Malay Peninsula
where Chinese people from oversea came for settling business and where
cassiterite can be found. Phuket used to be ruled by the western both Portugal
and Holland. This is why Phuket has become a major growing community and
becomes the meeting location for those two major cultures from two different
countries. The old buildings situated in Phuket town certainly represent the
prosperity of the culture. These old buildings have been constructed more than
hundred years since the mining business was popular. The architectural style is
European mixed with Chinese modern called "Sino-Portuguese" style; it is often
a medium single or two-storied building with more area inside than the
wideness. From the tiles, doors, perforated windows to other details, they are all
influenced by Chinese and European style mixed together. These buildings are
not only the symbol of Phuket town but are also part of local people's daily lives
until the present. They function as a city hall, provincial court, Siam City Bank,
office places and other residences; they are well taken care of by the new
generation. Also, nowadays Phuket city municipal has provided old part of city's
walking route for tourists in order to appreciate these buildings and the daily life
of people in Phuket.

 Wat Chalong - The largest Buddhist temple in Phuket, which enshrines 108
golden Buddha, an ancient temple built in the 19th century. The most recent
building on the grounds of Wat Chalong is a 60 meters tall 'Chedi' sheltering a
splinter of bone from Buddha. Walls and ceilings are decorated with beautiful
painting illustrating the life of Buddha, as well as many donated golden statues.

 Big Buddha - One of the most important and revered landmarks on the island.
The huge image sits on top of the Nakkerd Hills between Chalong and Kata
and, at 45 metres tall, can be seen from as far away as Phuket Town and Karon
Beach.

 Promthep Caves - is located at the southern tip of Phuket, 18 km from the
city. “Promthep Cape” means “God’s Cape,” and the site is where the devout
have made offerings to the Four-faced Buddha. The spectacular cliffs are the
main scenic feature of the Promthep Cape. Round stones at the base of the cliff
and intertwined palm trees are unique features of the Southeast Asian coast.
The spectacular force of ocean currents, eddies, and waves is amazing.
maintains the architectural style of the Ayutthaya period. It is the earliest and
most famous landmark in Bangkok. Coin pattern. The main pagoda of Wat Arun
is a Khmer-style pagoda of about 86 meters, covered with shells and porcelain
fragments used for ballasting of Chinese merchant ships in the past.

 Ma Doo Bua Cafe
 Old Town Phuket (Sino Portuguese)
 Wat Chalong
 Big Buddha
 Promthep Caves
 Kata Night Market

D1 DEPARTURE a PHUKET
(MOB)

 Free & easy or join optional tour
 by own expenses.

D2 PHUKET (B)

 Free & easy or join optional tour
 by own expenses.

D3 PHUKET (B)

D4 PHUKET a DEPARTURE
(B/MOB)

Optional Tour: SIC (Included Hotel Transfer)

• PHI PHI ISLAND BY CRUISER

1500BATH/PAX

• PHI PHI ISLAND BY SPEEDBOAT

2000BATH/PAX

• JAMES BOND ISLAND BY LONG TAIL BOAT

1300BATH/PAX

• JAMES BOND ISLAND BY BIG BOAT

1900BATH/PAX

• JAMES BOND ISLAND BY SPEEDBOAT

2000BATH/PAX

• THE CORAL BEACH CLUB+ SUNSET

1300BATH/PAX

• FANTASEA SHOW WITH DINNER

2200BATH/PAX

• CARNIVAL MAGIC SHOW WITH DINNER

2700BATH/PAX

• SIMON CABARET SHOW 1000BATH/PAX

HOTEL OR SIMILAR (3 NIGHTS)
✓ Best Western Patong Beach

or Similar Class  x3 Nights

✓ 3 Breakfast

Old Town Phuket
普吉镇老街

Old Town Phuket
普吉镇老街

Kata Night Market
卡达夜市

Kata Night Market
卡达夜市

Simon Cabaret Show (Optional Tour)
普吉岛芭东西蒙人妖秀（自费项目）

Simon Cabaret Show (Optional Tour)
普吉岛芭东西蒙人妖秀（自费项目）



  

  

免责声明：由于新冠肺炎疫情旅行限制当地/ 宗教节日, 公众假期, 天气状况, 交通等情况, 自然灾害, 必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整 (调整景点游览顺序) 
以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响, 将不予退款或更换。图片仅供参考。

观光景点：

 MA DOO BUA CAFÉ - 中文名字叫做「来看莲花」，很诗情画

意，这可以说是普吉岛当地人很热门的咖啡店了。整个咖啡店是开放

式的，一走进来就被满池子的莲花吸引住了。巨大的叶子就在池中，

这里的植物都是「王莲」，睡莲的一种，它最大的特点是以巨型奇特

似盘的叶片浮于水面，十分壮观。除了拍照很特别，这里的食物也很

有意思。最特别的食物和咖啡是用王莲的根茎做成的，就地取材里里

外外都有王莲的影子。

 普吉镇老街 - 普吉岛自17世纪发现锡矿，吸引来自中国、印度、伊

朗、阿拉伯、缅甸、暹罗，甚至远自葡萄牙的商人前来贸易与争夺。

随著马来西亚华人来此开采与贸易，以及受葡萄牙商人影响下，普吉

老城日渐繁荣，更留下大量中葡混和式(SINO-PORTUGUESE)建筑、文

化与饮食习惯。普吉老城区内保留大量百年古迹，并设有步行街，其

中重要的6条普吉老街是普吉旅游必访。老城区不仅可以品尝到普吉

独特的中式、葡式料理，还有贩卖普吉传统服饰与怀旧小物。

 查龙寺 - 普吉岛上最大佛教寺庙，里面供奉着108尊金佛，一座建于

19世纪的古老寺庙。尽管拥有超过150年的历史，查龙寺仍然是一个

受当地人欢迎的寺庙，并在寺里进行日常仪式和祈祷，同时游客也可

以了解佛教的历史并体验古庙的宁静。

 普吉大佛 - 尊45米高的混凝土所制成的佛像并配以缅甸白玉大理石 

看起来既华丽又让人钦仰。您还可以从山顶欣赏普吉镇和其海岸线的

壮丽鸟瞰图。

 神仙半岛 - 突出于普吉岛最南端、距市区18公里的朋帖海岬，在泰

语中的意思为「上帝的岬角」，由于在观景台上供奉了一尊四面佛故

名之，当地人也称它为「神仙半岛」。神仙半岛的历史可源自于昔日

航海家从大陆往马来西亚半岛行驶时，无意间发现此地，便开启了神

仙半岛的历史，成为航海家和船员广为人知的地点，是拍婚纱照的好

去处。

，

普吉
第一天 出发 a 普吉

 网红咖啡厅 - Ma Doo Bua Café

 普吉镇老街 -（中葡式建筑）

 查龙寺

 普吉大佛

 神仙半岛

 卡达夜市

(机上用餐)

第二天 普吉 (早)

 自由活动或参加自费项目

第三天 普吉 (早)

 自由活动或参加自费项目

第四天 普吉 a 回程 (早/机上用餐)

自费项目：拼团（包含接送）

• Phi Phi 岛（乘坐渡轮）- 1500泰铢/人

• Phi Phi 岛（乘坐快艇）- 2000泰铢/人

• Phi Phi 岛（乘坐长尾船）- 1300泰铢/人

• James Bond 岛（乘坐长尾船）-1300泰铢/人

• James Bond 岛（乘坐大船）-1900泰铢/人

• James Bond 岛（乘坐快艇）-2000泰铢/人

• The Coral Beach club +观赏日落-1300泰铢/人

• Fantasea show+晚餐-2200泰铢/人

• 普吉岛嘉年华魔术+晚餐-2700泰铢/人

• 普吉岛芭东西蒙人妖秀-1000泰铢/人

Carnival Magic Show (Optional Tour)
普吉岛嘉年华魔术（自费项目）

Carnival Magic Show (Optional Tour)
普吉岛嘉年华魔术（自费项目）

Ma Doo Bua Cafe
网红咖啡厅

Ma Doo Bua Cafe
网红咖啡厅

Wat Chalong
查龙寺

Wat Chalong
查龙寺

酒店住宿（3晚）
✓ 芭东海滩贝斯特韦斯特酒店同级  x 3 晚

✓ 3 早餐



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

General Information 

  普吉 PHUKET 

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

总数:

Thailand : +66

泰国        : +66

Phuket  - 
Malaysia is 1 hour ahead of Bangkok

普吉 标准时差慢马来西亚 时间1小时

100 THB = MYR 14

100 泰铢= 马币 14

Voltage - almost always 220 V

电压 - 220伏特

GD Partner:

类型 / Type A - 两脚扁型插头 / 2 flat blade pin

THAI BAHT -  THB

泰铢 - THB

A320

* 致电信用卡中心，以延长你的信用卡额度
* Major credit cards such as Visa and Master
card are mostly widely used.

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance

Summer 夏季
1月 – 12月
Jan to Dec
18℃ - 35℃

Check in Luggage : 20 kg Each guest is allowed one 
piece of cabin baggage AND 1 laptop bag OR 1 
handbag on-board. The main cabin baggage shall not 
exceed 56cm x 36cm x 23cm and does not weigh 
more than 7kg.
每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，
以及托运行李不超过20公斤


